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országgyűlési képviselő

írásbeliválaszt igénvlő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Dr. Pintér Sándor Belügyminiszter Úrhoz :

„Vitézi Rend Magyarországon!?”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A minap a sajtóból arról értesülhettünk, hogy Fóton a plébániatemplomban került sor a Vitézi Rend
avatási ünnepségére, ahol többek között Mága Zoltánt és Bencsik Andrást vették fel az említett rendbe .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

- Napjainkban Magyarországon működhet-e Vitézi Rend, illetve használhatják-e a vitéz titulust a
felvett tagok? Amennyiben nem, mit kívánnak tenni a szóban forgó ügy kapcsán?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012. szeptember 24.

. Olái Lajos
országgyűlési képviselő
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